
Protokół Nr 32 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

w dniu 17.05.2022 roku 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, przy użyciu 

programu do wideokonferencji.  

 

W posiedzeniu udział wzięli radni członkowie Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, 

zwanej dalej Komisją oraz zaproszeni goście.  

 

Proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

2. Przyjęcie protokołu nr 31  z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Sejmiku. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Ad 1. 

 

 Ad 1.  
Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski - otworzył posiedzenie Komisji, 

przedstawiając proponowany porządek posiedzenia i zaproszonych gości. Dokonano sprawdzenia 

obecności na posiedzeniu poprzez odczytanie nazwisk. Stwierdzono obecność 6 radnych spośród 11 

członków Komisji, co w połączeniu z faktem zaproszenia wszystkich członków komisji przesądza o 

prawomocności obrad i zdolności do podejmowania uchwał. Lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. W głosowaniu jawnym Komisja jednomyślnie przyjęła zaproponowany porządek 

obrad. 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski - poprosił zebranych o zgłaszanie uwag 

i zastrzeżeń do rozesłanego pocztą elektroniczną projektu protokołu nr 31. Ponieważ nie wniesiono 

uwag i zastrzeżeń, przeto na podstawie §44m ust. 2 statutu Województwa Śląskiego, protokół nr 31 z 

posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego z dnia 15 marca  2022 r. uważa się 

za przyjęty przez Komisję. 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski - przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały  w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie 

pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych , druk VI/529. Projekt ma  dość oryginalną treść  ponieważ 

częściowo opiniujemy pozytywnie i częściowo negatywnie   Proszę wnioskodawcę o wprowadzenie  

i wyjaśnienie  tego dokumentu,  który wydaje się nie do końca jasny.  

 Pracownik Departamentu Transportu i Drogownictwa, Pan Adrian Woźniak –  zostałem 

poproszony przez Panią dyrektor aby uczestniczyć w spotkaniu. Jestem oddelegowany na zasadzie 

obserwatora i przekazania co miało miejsce na spotkaniu, Ja  nie znam tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski – rozumiem, że do współpracy z nami 

został oddelegowany pracownik który nie zna tematu. Rozumiem, że przedstawicielem Urzędu 

Marszałkowskiego jest  Pan Adrian Woźniak .Bardzo  Proszę o sformułowanie  jeszcze raz do protokołu 

swojej wcześniejszej wypowiedzi.  



Pracownik Departamentu Transportu i Drogownictwa Pan Adrian Woźniak - zostałem 

poproszony przez Panią dyrektor za pośrednictwem Pani sekretarki aby wziąć  udział w posiedzeniu 

komisji, ale ja nie znam tego projektu uchwały i  jestem z innego referatu. 

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski – rozumiem , że Pańska  wypowiedz 

może być zaprotokołowana. Szanowni Państwo Radni  oczekuję propozycji,  czy na podstawie 

przesłanych materiałów bylibyście Państwo  skłonni  głosować ten projekt uchwały?.  

Radny marek Bieniek – uważam, ze  uzasadnienie w wyczerpujący sposób wyjaśnia istotę tego 

projektu  i chyba nikt nie ma wątpliwości jak głosować.  

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski –  czy wszyscy członkowie Komisji są 

podobnego zdania? Nie widzę sprzeciwu ,  dziękuję za  głos  Pana radnego Marka Bieńka, który uważa  

że uzasadnienie jest napisane w sposób wyczerpujący . Ja również   przeczytałem uzasadnienie, ale nie 

ukrywam  że czuję pewien  niedosyt. Otwieram dyskusję.  Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze  

coś powiedzieć?. Nie widzę, zatem proponuję podjęcie uchwały o następującym brzmieniu: (proszę o 

głosowanie jawnie):  

Uchwała nr OWK.6.0014-0044/22 Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia 

Ministra Infrastruktury w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych , druk VI/529. 

 

§1 

Na podstawie §5 ust.2 pkt 1 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, Komisja Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego, zwana dalej Komisją, wnosi do Sejmiku Województwa Śląskiego o 

przyjęcie projektu wymienionej w tytule uchwały bez poprawek.  

 

§2 

Na podstawie §5 ust.3 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, przedstawienie określonej w § 1 

opinii Komisji, na posiedzeniu Sejmiku Województwa Śląskiego powierza się przewodniczącemu lub 

wiceprzewodniczącemu Komisji. 

 

§3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

W wyniku głosowania jawnego uchwałę podjęto następującym stosunkiem głosów: 

za:   4   ,   przeciw:    0     ,   wstrzymało się:    3     

 

 

 

 



Ad 4.  

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski – w związku z pojawieniem się na 

posiedzeniu Komisji Pani radnej Jadwigi Baczyńskiej, która zgłosiła uwagi do protokołu nr 29  zwracam 

się do Pani radnej  czy  wyraża Pani zgodę na przyjęcie protokołu  29 po uzyskaniu wyjaśnień 

dotyczących Pani wątpliwości od Pani sekretarz Komisji.  Czy ktoś z Państwa radnych  wnosi uwagi do 

protokołu nr 29?. 

Ponieważ Pani radna Jadwiga Baczyńska oraz pozostali radni  nie wnieśli uwag i zastrzeżeń, przeto na 

podstawie §44m ust. 2 statutu Województwa Śląskiego, protokół nr 29 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego z dnia 22 listopada   2021 r. uważa się za przyjęty przez Komisję. 

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski – Kto z Państwa radnych chciałby 

jeszcze  zabrać głos?.  Nie widzę, zatem mam prośbę do Pana Adriana  Woźniaka aby  przekazał 

swojemu szefostwu, że  oddelegowanie pracownika który oświadcza publicznie że  nie zna tematu  

projektu uchwały uważam za nonszalancję ze strony dyrektora Departamentu świadczącą o jego  

stosunku do Komisji i Sejmiku. 

Pracownik Departamentu Transportu i Drogownictwa, Pan Adrian Woźniak – Panie 

Przewodniczący chciałbym  dodać,  że sytuacja była  kryzysowa i może dlatego  tak to wyszło.  

Przewodniczący Komisji, Pan radny Zbigniew Przedpełski –  pochwała za Pańską lojalność ale ja   

zaistniałą sytuację traktuję jako cokolwiek oryginalną. Jako Przewodniczący Komisji  proszę przekazać 

że uważamy to zdarzenie za cokolwiek niekonwencjonalne. Bardzo dziękuję . Czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze  zabrać głos? Nie widzę , zatem zamykam posiedzenie Komisji.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 
Protokół sporządziła:  

Beata Zaczyńska  
 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

 

Zbigniew Przedpełski 

 

  

 

 


